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Protokollsanteckning 
 

 
Sverigedemokraterna noterar skrivelsen att hemlöshetskartläggningen visar på att den akuta 

hemlösheten i Borås ”ligger stabilt och har inte ökat trots att befolkningsmängden ökat”. 

Sverigedemokraterna vill påminna den styrande konstellationen i Borås om det utbredda 

skuggsamhälle som existerar i Borås, där många individer undanhåller sig kontakt med 

svenska myndigheter och kommunen. Detta medför en oerhört utmanande uppgift att 

kartlägga den faktiska hemlösheten, när många individer som inte har rätt att upprätthålla 

sig i Sverige gör detta genom svarta kontrakt, vänner och familj. 

 

Vidare noterar Sverigedemokraterna att arbetet med att revidera hemlöshetskartläggningen 

är en förändring som vi ser som positiv, än dock sen att genomföra. Vi har vid tidigare 

tillfällen poängterat att kartläggningarna är bristande samt att rapporten saknar analytiska 

inslag kring hur hemlösheten kan motverkas.  

 

Vi emotser en positiv förändring i linje med vår tidigare kritik. 

 

 

 
 
 
För Sverigedemokraterna, 
 
 

Andreas Exner (SD)  Kristian Silbvers (SD) 
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